



Distribution Sekretariatet klubbstugan, web	Möte <b>Styrelsemöte</b>	Protokoll nr. 5-2024
	Sammanträdesplats Torpet	Datum och tid 241015 kl.18.00
NÄRVARANDE Ordförande, Kaisa Kousku, Rebecka Johansson, sekreterare Carolin Westermark, Susanne Gunnarsson, Per Olsson, kassör Amanda Strandberg, Helena Hägglund  Från valberedningen: Kristina Nilsson, Malin Nimrodsson Ögren	MEDELAT FÖRHINDER  FRÅNVARANDE	

### § 1 Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkommen och öppnar mötet.

### § 2 Val av en justerare

Till justerare väljs

- Susanne Gunnarsson

### § 3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkännes (se bilaga 1)

### § 4 Föregående protokoll

Föregående protokoll uppläses av sekreteraren och läggs till handlingarna.

### § 5 Ekonomi

Företagskonto	121858,41 kr
Swish	6953 kr
Placeringskonto	202315,99kr

- Budgetmöte 14/10. Alla verksamheter medverkade förutom agility. Budgeten ser bra ut. Budget för admin och utbildning skall genomföras av styrelsen. Beslutas att inte ansöka om kompensation från SBK för strul med SBKtävling då vi inte har påverkats.

### § 6 Inkomna skrivelser

- Fråga har inkommit för medlemskap för grupp (i detta fall skolklass, gymnasie). Alla löser medlemskap separat då det är en försäkringsfråga bland annat.



### §7 Övrigt från verksamheterna

- Specialsök/Nosework: Ny sammankallande för 2025.
- Agility: KM 9/11 i ridhuset i Sörsvedje. Hindren kommer att finnas i ridhuset i Sörsvedje under vinterhalvåret
- Anläggning: Ny lampa till appellplanen, skylift kommer att användas, lampa på agilityplanen åtgärdas när skylift finns på plats.  
Städdag – Dålig uppslutning, enbart en medlem närvarande. Lapp med åtgärder sitter på stugdörren.  
Diskussion angående bokning av träningsplaner. Beslut om endast verksamheter kan boka planer eller genom styrelsen.
- BoL: Nybildad BoL-grupp bestående av fyra medlemmar. Planerade tävlingar för våren är godkända av distriktet. Gruppen ska göra en planering samt budget inför nästa år.

### § 8 Övriga frågor

- Från distriktsmötet önskas det att varje klubb skickar in ett förslag på medlem som vill vara med i förstudiegrupp. Förslaget ska skickas in senast sista oktober till distriktsordförande.

### § 9 Mötets avslut

Mötet avslutas kl. 19.50

\_\_\_\_\_  
Ordförande: Kaisa Kuosku

\_\_\_\_\_  
Sekreterare: Carolin Westermark

\_\_\_\_\_  
Justeras: Susanne Gunnarsson